

Title	The Saudi British Bank (SABB) Announces the appointment of the Chair of the Board of Directors, and the Vice Chair of the Board of Directors	يعلن البنك السعودي البريطاني (ساب) عن تعيين رئيس مجلس الإدارة و نائب رئيس مجلس الإدارة	العنوان
Announcement Detail	<p>Reference to the Ordinary General Assembly Meeting of the Saudi British Bank, convened on Wednesday 27 Jumada al-Awwal 1444H corresponding to 21 December 2022G, that included electing a new Board of Directors for the new term of three years, which started on 1 January 2023G and ends on 31 December 2025G.</p> <p>And as resolved during the Board of Directors meeting held on Wednesday 27 Jumada al-Awwal 1444H corresponding to 21 December 2022G, to select the Chair of the Board of Directors, the Vice Chair of the Board of Directors, for the new term, subject to obtaining SAMA's Non-Objection.</p> <p>Since SAMA Non-Objection has been received on 10 Jumada Al-Akhirah 1444H corresponding to 3 January 2023G, SABB Bank announces that the elected Board of Directors has approved the following:</p> <p>1- Appointment of Mrs. Lubna Sulaiman Olayan (Non-Executive) as Chair of the Board of Directors.</p> <p>2- Appointment Mr. Saad Abdulmohsen Al-Fadly (Non-Executive) as Vice Chair of the Board of Directors.</p>	<p>بالإشارة إلى اجتماع الجمعية العامة العادية للبنك السعودي البريطاني (ساب) المنعقدة يوم الاربعاء 27 جمادى الأولى 1444هـ الموافق 21 ديسمبر 2022م، والذي تم فيه انتخاب مجلس إدارة جديد للدورة التي بدأت بتاريخ 1 يناير 2023م لمدة ثلاث سنوات، وتنتهي بتاريخ 31 ديسمبر 2025م.</p> <p>يعلن البنك عن قرار مجلس الإدارة المنتخب خلال اجتماعه المنعقد بتاريخ 27 جمادى الأولى 1444هـ الموافق 21 ديسمبر 2022م، بإختيار وتسمية رئيس المجلس ونائب الرئيس للدورة القادمة، شريطة الحصول على عدم ممانعة البنك المركزي السعودي.</p> <p>وحيث تم استلام عدم ممانعة البنك المركزي السعودي بتاريخ 10 جمادى الآخرة 1444هـ الموافق 3 يناير 2023م، لذا يعلن البنك عن موافقة مجلس الإدارة المنتخب على الآتي:</p> <p>1. تعيين السيدة / لبنى بنت سليمان العليان (عضو غير تنفيذي) رئيساً لمجلس الإدارة.</p> <p>2. تعيين السيد / سعد بن عبدالمحسن الفضلي (عضو غير تنفيذي) نائباً لرئيس مجلس الإدارة.</p>	تفاصيل الإعلان